

BASZ (Q) Basic Accident Prevention Course

基本防止意外課程

Basic Concept on Accident Prevention; Causes of Accidents and Principles of Accident Prevention; Common Accident Types and Analysis; Guarding for Machinery on Site; Electrical Hazards and Safety Precautions; Safe Use of Hand Tools; Manual Handling Operations; Confined Spaces Work; Risk of Working at Height and Safety Precautions and Knowledge on Fire Prevention.

防止意外的基本概念;意外成因及預防意外原則;常見意外類別及分析;地盤機械設備之防護措施;用電之危險及安全守則;手動工具之安全操作;體力處理操作;密閉空間工作;高空工作之危險與預防措施及防火知識。

Lecturer	HKIC Lecturers
i 講師	TANG Lecturers 香港建造學院講師
两即 Medium of	Tantonese
Instruction	廣東話
授課語言 Mode of	Port time evening 在開始///時間組 : 19:20 21:20
Attendance	Part-time evening 夜間部份時間制 : 18:30-21:30
授課形式	
Duration	3 hours x 4 sessions
· 授課期	3小時 x 4堂
	To be confirmed 待定 (Wednesday & Friday 週三及週五)
Commencing 開課日期	To be committed 付足 (wednesday & Filiday 過三及過五)
一	LIVIC Vivoi Chung Compus, 7.11 Vivoi Han Street, Vivoi Chung
上課地點	HKIC, Kwai Chung Campus, 7-11 Kwai Hop Street, Kwai Chung 香港建造學院 葵涌院校 葵涌 葵合街 7 至 11 號
	(i) Front-line and middle management staff on site(ii) Preference will be given to those who have possessed with reference letter from employer
	· · · · ·
	(ii) 獲僱主推薦者優先考慮 (iii) 中港上以復見供買売和書寫中立集土
Award of	(iii) 申請人必須具備閱讀和書寫中文能力
Certificate	Attended the whole course and have passed the examination
證書頒發	出席整個課程及考試合格
超音順發 Course Fee	\$300.00
課程費用	\$500.00
	2100 9000(Service Hours 服務時間: 08:45 – 13:00; 14:15 – 17:15)
Enquiry 查詢課程	2100 3000 (Service Hours 版物时间 · 00.45 - 13.00, 14.15 - 17.15)
在的課程 Recognition	The course has been recognized by the relevant Covernment departments and maste with the
育格承認	The course has been recognised by the relevant Government departments and meets with the requirements under the public works contracts on safety training for management staff on site.
貝恰掛部	此課程已獲有關政府部門認可並符合工務工程合約內要求承建商管理人員需修讀的安全課程
Application Form	此球性 L 逻有 關 以 的 可 L
報名表格	ifease use the STC course application form ife ife
刊口化伯	明区用579 010 二報合名